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Montaż największego ekranu ledowego, krzesełek oraz wylewka pod lodowisko. Trwają prace

wykończeniowe w hali w Czyżynach. Prezes Agencji Rozwoju Miasta jest dobrej myśli. Do 29 kwietnia

Kraków Arena będzie gotowa.

Radni z Komisji Sportu, Turystki i Kultury Fizycznej wysłuchali informacji prezesa ARM z budowy

hali widowiskowo-sportowej w Czyżynach. Mieli również możliwość  zwiedzić ciągle jeszcze plac

budowy. Zobaczyli loże VIP-owskie, ogromną arenę – jedyną w Polsce, którą samochody mogą

przejechać w poprzek i nie muszą zawracać oraz małą halę, w której w piątek będzie wylewany

beton na podłogę.

Izabela Helbin Dyrektor Krakowskiego Biura Festiwalowego oraz Krzysztof Kowal Dyrektor

Zarządu Infrastruktury Sportowej przedstawili plany imprez kulturalnych i sportowych

zakontraktowanych i planowanych w Kraków Arena.

Radni mieli uwagi dotyczące wrażenia słabego zaawansowania części prac i obawy, czy uda się

inwestycję zakończyć w terminie. Prezes Agencji Rozwoju Miasta Zbigniew Rapciak nie miał

żadnych wątpliwości, że tak. Podkreślał, że zostały do wykonania prace, które nie są bardzo

czasochłonne.

Wiceprzewodnicząca komisji Katarzyna Pabian dopytywała o zwiększenie liczby miejsc

stojących z 3,5 tysiąca do 9 tysięcy i o potwierdzenie tego stosowną dokumentacją. Prezes ARM

wyjaśnił, że decyzja o zwiększeniu liczby miejsc stojących nastąpiła już po uzyskaniu

pozwolenia na budowę, dlatego wymagana jest zmiana pozwolenia na użytkowanie, o które

ARM planuje wystąpić w ciągu najbliższych dni. Radna poprosiła również o przedstawienie na

kolejnej komisji sportu harmonogramu prac budowlanych w Kraków Arena.

Rady Włodzimierz Pietrus poprosił o przedstawienie na najbliższej komisji informacji prezydenta

w sprawie krytycznego artykułu w Newsweek Polska na temat sposobu przygotowań Krakowa

do organizacji Zimowych Igrzysk Olimpijskich w 2022 roku.
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